
За досвідом -  до Славутича

Делегація на чолі з віце-президентом Академії державного 
управління при президентові України Мариною Білинською 18 
грудня відвідала Славутич.

Цей приїзд -  не випадковий. Адже ті, хто приїздить до міста з ме
тою вивчення досвіду, розглядають Славутич як лабораторію місце
вого самоврядування. Гості зустрілися із секретарем міської ради 
Л. Г. Леонець, працівниками управління економіки та соціального 
розвитку міста, мали розмову з директором приватного підприєм
ства, головою Громадської ради при виконавчому комітеті Ю. О. 
Єгоренком. Члени делегації ознайомились із функціонуванням єди
ної оперативно-диспетчерської служби КП «ЖКЦ», із процесом об
робки телефонних викликів, використанням ПС в управлінні міським 
господарством та програмою «Електронні платежі». Позитивні вра
ження залишила у відвідувачів і єдина система обліку та моніторинго- 
вого контролю за станом об’єктів комунальної власності, паспорти
заціє будинків та споруд.


